
Oświadczenie złożone 

przez senatora Macieja Grubskiego 

na 59. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 kwietnia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do minister edukacji narodowej Anny Zalewskiej 

Szanowna Pani Minister! 

W związku z toczącą się w Polsce dyskusją, wywołaną pracami nad zaostrzeniem przepisów tzw. ustawy 

aborcyjnej, uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania. 

1. Czy w ramach tej ustawy zaplanowano dofinansowanie budżetu gmin, aby przystosowały one placówki 

przedszkolne, szkoły oraz żłobki do potrzeb dzieci niepełnosprawnych? 

2. Czy powstanie program szkolenia kadry pedagogicznej do pracy z dziećmi i młodzieżą upośledzoną 

(chodzi o program dla nauczycieli, którzy nie posiadają kwalifikacji w zakresie pedagogiki specjalnej)? 

3. Czy w żłobkach, przedszkolach i szkołach zostanie zapewniona całodzienna opieka medyczna dla dzie-

ci niepełnosprawnych? 

Udzielenie odpowiedzi na te pytania jest istotne z uwagi na fakt, iż zgodnie z zamysłem projektodawców 

przedmiotowej ustawy, zwiększy się liczba dzieci niepełnosprawnych, którym będzie trzeba zapewnić odpo-

wiednie warunki do rozwoju i kształcenia. 

Licząc na wyczerpującą odpowiedź, pozostaję z wyrazami szacunku. 

Maciej Grubski 

 
 


